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  - Naravno da idem, jedva sam čekala da bude vreme starčevačkog Festivala. Sviđa mi se sam
festival, i svaki put sam rado išla. Ove godine idem sa dečkom, tako da mislim da ću se sjajno
provesti, možda i bolje nego prošli put.  
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